

产品说明书 尺寸: 50x70mm 材质: 80g书纸 双面印刷 无异味

真无线蓝牙耳机 Y913



使用说明书
使用前请阅读使用说明书

Y913


产品规格

产品规格
有效距离: > 10m
喇叭直径: φ 13mm
喇叭功率: 10mW*2
阻抗: 32 Ω
麦克风灵敏度: -40dB ± 3dB
信噪比: >95dB
失真度: < 3%
频率响应: 20kHz-20kHz
重放时长: 4~4小时
耳机容量: 30mAh
充电电池容量: 250mAh
耳机充电时长: 约1小时
充电仓充电时长: 约1.5小时
(所有技术信息以实际性能为准)

物品清单

蓝牙耳机 x 2
充电仓 x 1
充电盒 x 1
说明书 x 1
耳帽 x 6

安全与有效使用指南

注意: 在使用蓝牙耳机前请先阅读此信息。
用户如未经许可而对此蓝牙耳机进行改动或改装, 将丧失保修享有或基于所含服务的权利。
1. 电磁干扰:
电子设备: 为避免电磁干扰或兼容性问题, 请在标有明确指示的场所中按照指定关闭您的蓝牙耳机。


触摸位

产品注意事项

(1) 除说明书有特殊标识的操作方式以外, 请勿尝试拆卸或更改产品内的任何零件。
(2) 本产品盒内含有可充电电池, 禁止撞击、挤压、弯折、短路电池, 露出温度过高、变形、膨胀、鼓泡等异常现象, 请停止使用, 请将电池与明火、阳光曝晒、加热源、火炉等高温以及高压环境中, 电池充电后禁止使用。耳机使用后, 应将耳机放在阴凉、无潮湿、无明火、阳光直射等温暖干燥的环境中, 以免造成耳机及电池损坏。电池可充电次数有限, 最终会老化, 电池使用寿命正常时可更换新电池, 但切勿自行更换电池, 如果电池更换不当会有爆炸危险, 只能通过售后服务商更换同等类型或者等效类型的电池使用。
(3) 产品使用期间, 请将产品置于水中, 避免让液体与电池接触造成类似进行处理。请正确使用使此产品, 以免造成一定的危害和损坏。
(4) 在耳机使用过程中, 由于温度、中等障碍物或者其他无线电信号、蓝牙信号、WiFi信号等一系列的干扰的情况下, 耳机在使用时新音乐、新视频、新动画等情况下, 会出现响应的卡顿、语音不同步或断断续续的情况。如您对此情况无法重新连接耳机或者无法关机。
(5) 充电时充电器请使用输出电压为直流DC 5V1A的充电器, 必须选择正规生产厂家获CCC安全认证的充电器, 请勿使用快充充电器, 以免造成电池负载太大, 而产生电池损坏。连续充电的时间请勿超过规定的充电时间, 充电时请勿使用, 以免造成损坏。
安全与有效使用指南
注意: 在使用蓝牙耳机前请先阅读此信息。
用户如未经许可而对此蓝牙耳机进行改动或改装, 将丧失保修享有或基于所含服务的权利。
1. 电磁干扰:
电子设备: 为避免电磁干扰或兼容性问题, 请在标有明确指示的场所中按照指定关闭您的蓝牙耳机。

产品操作说明

1. 开机:
方式一: 将左右耳机从充电仓取出。耳机开机。
方式二: 耳机关机的状态下 (在充电仓外), 长按左右耳多功能触摸键约3秒钟, 耳机开机。
2. 关机:
方式一: 将耳机状态下左右耳机直接放入充电仓, 耳机关机。
方式二: 处于开机状态下的左右耳多功能触摸键约5秒钟, 耳机关机。
注: 当耳机开机后, 5分钟未与相应蓝牙耳机进行配对连接, 便会自动关机; 超出信号有效连接距离, 未与相应蓝牙耳机连接, 5分钟后, 耳机自动关机。
3. TVS配对
a. 左右耳机无配对记录的情况下, 左右耳机开机后, 自动进行配对。
b. 左右耳机有配对记录的情况下, 开机自动回连。
4. 左右耳自动切换
a. 耳机使用过程中, 把左 (右) 耳放进充电仓充电, 会自动切换到右 (左) 耳播放 (并继续保持切换前的音乐状态)。
b. 耳机使用过程中, 把左 (右) 耳放进充电仓充电, 不会影响右 (左) 耳的正常工作。
c. TVS连接后, 任意单耳使用过程中, 取出另一耳机可自动TVS连接, 左右耳机无缝衔接工作状态。
d. 单耳开启左耳或右耳, 都可连接手机。

5. 与蓝牙耳机进行配对连接
打开准备配对的蓝牙耳机设置中的蓝牙设置选项, 进入选项, 找到耳机的蓝牙配对名 “Y913”, 点击对其进行配对。
6. 播放音乐
上一曲: 连续短触蓝牙耳机多功能触摸键三次
下一曲: 连续短触蓝牙耳机多功能触摸键三次
音量增加: 长按在耳机模式1.5秒增大一次音量
音量减小: 长按在耳机模式1.5秒减小一次音量
暂停播放: 短触蓝牙耳机多功能触摸键一次
7. 电话接听 (双耳配对操作)
来电时, 短触: 短触任意耳多功能触摸键一次
来电时, 短触: 长按任意耳多功能触摸键一秒
结束通话挂断: 在接通电话状态下, 短触任意耳多功能触摸键一次
8. 蓝牙接听电话
来电时, 短触: 短触任意耳多功能触摸键一次
来电时, 短触: 长按任意耳多功能触摸键一秒
结束通话挂断: 短触任意耳多功能触摸键一次
9. 蓝牙接听电话
接听语音助手: 耳机与手机连接成功后, 二次触摸位, 可激活语音助手。
10. 指示灯显示
耳机开机: (左) 右耳指示灯显示常亮。
耳机关机: (左) 右耳指示灯显示熄灭。
蓝牙耳机: 左 (右) 耳指示灯显示常亮。
(左) 右耳指示灯熄灭。
对耳组断开: (左) 右耳指示灯显示熄灭。
蓝牙耳机: 左 (右) 耳指示灯显示常亮。
充电仓给耳机充电: 充电仓在给耳机充电过程中, 耳机指示灯显示常亮; 当充满电后, 耳机指示灯熄灭。
充电仓充电: 充电仓给充电仓充电过程中, 充电仓指示灯闪烁, 当充满

电后橙色灯常亮。

产品中有害物质名称及含量

产品中有害物质的名称及含量

部件名称	有害物质				
	铅(Pb)	汞(Hg)	镉(Cd)	六价铬(Cr(VI))	多溴联苯(PBBs) 多溴二苯醚(PBDE)
印刷电路组件	○	○	○	○	○
外壳等小结构件	○	○	○	○	○

有害物质含量符合RoHS 1136/44的限制。
○: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572 规定的限量要求以下。
×: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572 规定的限量要求。
备注: 标识“X”的部件, 因全球技术发展水平限制无法实现有害物质的替代。

印刷电路组件, 包括印刷电路板及其零部件, 电子元件等件, 根据产品类型不同, 您所购买的产品可能不会含有以上开列的部件
--

在中华人民共和国境内销售的电气电子产品必须标识此标志, 标志内的数字代表在正常的使用状态下的产品的环保使用期限。


保修声明

免责声明
本产品并没有任何形式的担保, 亦不涵盖其他担保, 本使限于您所购买的产品、规格及信息仅供参考, 内容亦会根据更新而改变, 恕不另行通知。
保修声明:
就本文件所附的产品做出保证, 如产品在您购买日起十二 (12) 个月 (“保修期”) 内, 在正常使用情况下因质量问题发生损坏, 经维修的, 免费修理; 经厂家确认无法维修的, 免费更换; 修理或更换后的产品, 在新保修期 (最短不少于30天) 内保修享有保障。购买以销售发票日期为准; 如无销售发票, 则保修期自产品生产日期起按十三 (13) 个月计算。
如申请保修, 请先取电产品服务热线, 并按我们指示的方式进行执行。申请保修时, 您需提供准确、完整和清晰的售后有效销售发票。
以上保证不适用于下列情况:
1. 超过三包有效期的;
2. 涂改保修卡、产品编号与产品本体不符;
3. 误使用、滥用或不适当的安装、使用、维护或保管导致的故障或损坏;
4. 非不可抗力 (如地震、战争、火灾等) 或意外导致的故障或损坏;
5. 长期、剧烈应力过大导致的;
6. 非承载过重造成的断裂或变形;
7. 在不当环境条件下造成的损坏;
8. 有损伤或水浸造成的损坏;
9. 因擅自改装导致的损坏;
10. 产品正常使用过程中发生的老化、变色、磨损、破裂和其他损坏。

保修声明

11. 如产品原有标识被更改或损毁, 本保证将失效。
产品及材料的所有权和知识产权良好不属于保证范围, 您应在接收产品时仔细检查并对任何不符提出异议。
以上保证是我们对产品做出的全部保证, 且仅在中国大陆地区内适用, 本文件的任何内容均不影响相关法律规定不能排除或限制消费者的权利。

True wireless Bluetooth earphones Y913



USER MANUAL
PLEASE READ ALL INSTRUCTIONS CAREFULLY AND RETAIN FOR FUTURE USE

Y913

Product specifications

Product specifications
Effective distance: > 10m
Horn diameter: φ 13mm
Horn power: 10mW * 2
Impedance: 32 Ω
Microphone sensitivity: -40dB ± 3dB
SNR: > 95dB
Distortion: < 3%
Frequency response: 20kHz-20kHz
Duration: about 4 hours
Earphone battery capacity: 30mAh
Battery capacity of charging chamber: 250mAh
Headphone charging time: about 1 hour
Charging time of charging chamber: about 1.5 hours
(All technical data is subject to actual performance)

List of items

Bluetooth headset x 2
Charging line x 1
Charging box x 1
Instruction x 1
Ear cap x 6

Product precautions

(1) Do not try to disassemble or replace the product except for the operation methods that are specially marked in the manual. Any parts inside.
(2) This product contains a built-in rechargeable battery, it is forbidden to hit, squeeze, puncture, or short-circuit the battery. If the current temperature is too high, deformation, swelling, liquid leakage and other abnormal phenomena, please stop using it and do not place the battery in the high-temperature and high-pressure environments such as open flames, sun exposure, heaters, stoves, etc., the battery should not be immersed in water. Stop use.

After using the headset, do not place the headset in damp, dust, oily smoke, steam, high temperature and high pressure environments such as direct light, so as not to cause damage to the headset and battery. The battery can be charged and discharged for a limited number of times, and it will eventually age. When the battery is used abnormally, you can replace the battery with a new one. However, do not replace the battery by yourself. If the battery is incorrectly replaced, there is a danger of explosion, battery usage, etc., there will be occasional freezes, unsynchronized voice or disconnection, such as in this case, please reconnect the headset or stay away from the interference.
(3) After the product is scrapped, do not throw the product into the fire, and the waste treatment should be strictly in accordance with the garbage classification To process. Please use this product reasonably and correctly, so as not to cause certain harm and environmental damage.
(4) During the use of the headset, due to long distances, obstacles in the middle, or other wireless in the case of a series of interference such as electrical signal, Bluetooth signal, WiFi signal, etc., when the earphone is in use, listening to music, watching video, playing games, etc., there will be occasional freezes, unsynchronized voice or disconnection, such as in this case, please reconnect the headset or stay away from the interference.
(5) When charging the charger, please use a charging device with an output voltage of DC 5V1A. You must choose charging equipment that has been certified by a regular manufacturer with CCC safety certification, and do not use fast charging Electrical appliances, so as not to cause too much battery load, and cause battery damage. The continuous charging time should not exceed the specified charging time, and do not use it during charging to avoid damage.

Guidelines for safe and effective use

Note: Please read this information before using the Bluetooth headset. If the user changes or modifies this Bluetooth headset without permission, he will lose the continued enjoyment.
Have the right to the services included in the device.
1. Electromagnetic interference
Electronic equipment: To avoid the influence of electromagnetic interference or configuration incompatibility, please Turn off your


Bluetooth device in accordance with the regulations.
Civil Aviation: After boarding, please turn off your Bluetooth headset according to the instructions of the flight attendant. It is strictly forbidden to use Bluetooth headsets in flight to avoid interference with the aircraft communication system.
2. Safety matters:
Placement: It is recommended that you place the Bluetooth headset in a place where it will not be squeezed when not using it.
Pressure may cause product damage or personal injury.
Children: Don't let children play with Bluetooth headsets, some of the small parts are detachable and may be swallowed, Swallow and cause danger.

Product operation instructions

1. Power on
Method 1: remove the left and right earphones from the charging bin and turn on the earphones.
Mode 2: when the earphone is off (outside the charging bin), touch the left and right earphone multi-function touch button for about 3 seconds, and the earphone is on.
2. Power off
Method 1: put the left and right earphones in the charging bin directly and turn off the earphones.
Mode 2: the left and right earphone multi-function keys in the power on state touch the key for about 5 seconds, and the earphone is turned off.
Note: when the headset is turned on, it will automatically turn off if it is not paired with the corresponding Bluetooth device for 5 minutes; Beyond the effective connection distance of the signal, it is not connected with the corresponding Bluetooth device. After 5 minutes, the headset will automatically turn off.
3. TVS pairing
a. When there is no pairing record between the left and right earphones, the left and right earphones will be paired automatically after they are turned on.
b. When the left and right earphones have matching records, they

will be automatically connected back when they are turned on.
4. Automatic switch between left and right ears
a. In the process of using the headset, put the left (right) ear into the charging box to charge, and it will automatically switch to the right (left) ear to play (and continue to maintain the music state before switching).
b. In the process of using the earphones, put the left (right) into the charging box for charging, which will not affect the normal operation of the mobile phone, when any one ear is in use, take out another headset to automatically connect TVS, and the left and right ears continue to work.
c. Turn on the left or right ear separately to connect the mobile phone back.
5. Pairing with Bluetooth devices
Open the Bluetooth setting option of the Bluetooth device to be paired, enter the option, find the Bluetooth pairing name of the headset "Y913", and click the pairing name to pair.
6. Play music
Last song: touch the left ear headset multi-function touch key three times in a row
Next song: touch the right ear earphone multi-function touch key three times in a row
Volume increase: long press the left ear touch bit for 1.5 seconds to increase the volume by one level
Volume reduction: long press the right ear touch bit for 1.5 seconds to reduce the volume by one level
Pause / play: short touch any headset multifunction touch key once
7. Hands free telephone (paired operation of two earphones)
When calling, answer: short touch any headset multi-function touch key for one second
End the call and hang up: when the call is on, short touch any headset multifunction touch key once
8. Hands free (single headset operation)

When calling, answer: short touch the headset multifunction touch key once
When calling, refuse to answer: long touch the headset multi-function touch button for one second
End call hang up: short touch the headset multi-function touch key once
9. Activate voice assistant
Activate voice assistant: after the headset is successfully connected with the mobile phone, double click the touch bit to activate the voice assistant.
10. Indicator light display
Earphone power on: (left) the right earphone indicator light is always green.
Earphone power off: (left) the right earphone indicator light is green, flash 3 times and then go out.
Successful pairing: the left (right) earphone indicator is flashing green, and the left (right) earphone indicator is off.
Bluetooth disconnection: the left (right) headset indicator is flashing green, and the left (right) ear indicator is off.
Charging the earphone in charging chamber: during charging the earphone in charging chamber, the earphone indicator light is always green. When fully charged, the headphone light goes out.
Charging of charging chamber: during the charging process, the green light of charging chamber flashes, and the green light is always on when it is fully charged.



touch key

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

11. 如产品原有标识被更改或损毁, 本保证将失效。
产品及材料的所有权和知识产权良好不属于保证范围, 您应在接收产品时仔细检查并对任何不符提出异议。
以上保证是我们对产品做出的全部保证, 且仅在中国大陆地区内适用, 本文件的任何内容均不影响相关法律规定不能排除或限制消费者的权利。